



info

ORTHOPEDISCHE TECHNOLOGIEËN | PC 340 | JULI 2026

INHOUD

- 1 Minimumuurlonen vanaf 1 juli 2026 - arbeiders
- 2 Bestaanszekerheid

DOWNLOAD ONZE LEDENAPP



Scan en ontdek de ACV-CSC app!



1. MINIMUMUURLONEN VANAF 1 JULI 2026 - ARBEIDERS

De lonen van de arbeiders worden elk trimester geïndexeerd. Hiermee rekening houdend, worden de lonen van de arbeiders op 1 juli 2026 geïndexeerd met 1,0 %. Zowel de minimum als de reële lonen worden geïndexeerd.

Voor de arbeiders zullen vanaf 1 juli 2026 de minimumuurlonen stijgen tot:

ORTHOPEDISCH SCHOEISEL

Categorie I	€ 16,0985
Categorie II	€ 17,2710
Categorie III	€ 18,8740
Categorie IV	€ 20,4345
Categorie V	€ 22,2545

PROTHESEN EN ORTHESSEN

Categorie I	€ 15,3910
Categorie II – C.2.1	€ 16,4310
Categorie II – C.2.2	€ 16,8990
Categorie II – C.2.3	€ 16,8990
Categorie II – C.2.4	€ 17,3725
Categorie II – C.2.5	€ 17,6155
Categorie II – C.2.6	€ 17,6155
Categorie III	€ 18,0860
Categorie IV- C.4.1	€ 18,7965
Categorie IV- C.4.2	€ 19,5070
Categorie V	€ 20,4460

BANDAGISTEN

Categorie I	€ 15,4900
Categorie II	€ 16,6665
Categorie III	€ 17,8435

2. BESTAANSZEKERHEID

Sinds 1 juli 2026 bedraagt de vergoeding bestaanszekerheid **€ 23,7995/dag**.

ACVBIE
wenst je een

*Fijne
vakantie!*



Ontdek alle info over je
vakantiedagen en vakantiegeld
op **www.hetacv.be/vakantie**

